
Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Walters over Vitusbuurt

In de Structuurvisie Hilversum 2030 staat:
"Dorpse uitbreiding (Vitusbuurt, Oosterstraten/Nieuwstraten, delen van Over 't Spoor)
De wijken en buurten rond het centrum zijn een aaneenschakeling van kleinschalige
ontwikkelingen in korte rijen woningen uit het begin van de 20ste eeuw. Tussen de lange, gebogen
straten liggen grote min of meer gesloten bouwblokken met aaneengesloten, lage woningen en
grotere binnenterreinen, waar zich vaak nog (kleinschalige) bedrijven bevinden. De openbare
ruimte bestaat vooral uit smalle stenige straten. De woningen zijn meestal particulier bezit en
hebben door de lange geschiedenis van verbouwingen en aanpassingen een gevarieerde,
individuele uitstraling. Het gebied heeft een lage dynamiek door het sterk versnipperde eigendom,
maar af en toe ontstaat op voormalige bedrijfslocaties de kans om in deze wijken een grotere
ontwikkeling. In deze compacte wijken heeft geen verdere ruimtelijke verdichting plaatsgevonden.

In de discussie die is gevoerd ttv de 'Structuurvisie Hilversum 2030' bestond consensus dat de
Vitusbuurt al erg versteend is, te weinig speelplekken heeft voor de iets oudere jeugd, en er te
veel geparkeerde auto's in nauwe straten staan. Er werd geconcludeerd dat deze wijk niet verder
verdicht kan worden.
Terwijl er geen substantieel groen is toegevoegd werden aan het Achterom op een stuk vrijvallend
bedrijventerrein meer dan 40 woningen gebouwd.

En dit jaar verschijnt dit bericht in de krant "Autobedrijf Knemeijer aan het Achterom in Hilversum
gaat plaatsmaken voor 32 woningen deels met kantoorruimte aan huis en 65 parkeerplaatsen"
Project 'project Langszij035','Gooi en Eemlander 4.2.2023.

Meest recent (4.7.2023) meldt de Gooi en Eembode de herontwikkeling van het terrein aan het
Wandelpad, de Jan van Beierenstraat en Roosendaalstraat. Het zou gaan om '42 appartementen
in een complex tot achttien meter hoog.' Bewoners melden dat de ontwikkelaar inmiddels werkt
aan een plan voor 79 woningen in een 22 meter hoog complex.



De plek van de indicatieve hoogbouw, Google earth

Vragen: waar is onze gemeente met haar regierol? Waar blijft het uitvoeren van de zelfbindende
structuurvisie 'In deze compacte wijken heeft geen verdere ruimtelijke verdichting
plaatsgevonden'? Waar blijft de vergroening in dit deel van Hilversum? Waar blijft het anticiperen
op en toepassen van de feedback uit de samenleving ontvangen bij de Omgevingsvisie met het
'nee' tegen hoogbouw?
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